



PROTOKOLL SEKTIONSMÖTE VTM 2012-04-18

2012-05-12 Innan mat

Närvaro: Jens Elofsson, ic09je3	Sekreterare tillika Propagandamästare
Fredrik Andersson, dt07fa5	Talman, Revisor
Iulius Borcea, et07ib2	Armue-ordförande 2008
Sara Gunnarson, ael10sgu	Ordförande, E-sektionen
Tobias Ogard, et09to2	Armue-ordförande
Tobias Månsson, ic08tm0	Sektionsordförande
Alen Lulic, dat11alu	Valberedningsordförande
Sofia Siljeholm, dat11ssi	
Mattias Eklund, mat10mek	Cafémästare, Justeringsperson
Malin Andersson, ada10man	
Cecilia Andersson, adi10col	Industrimästare
Mats Rydberg, dt08mr7	Studierådsordförande, Vice Ordförande
Carl Nilsson Nyman, mat10cni	
Albin Rosberg, ie06ar2	
Christian Lindgrem, dt07cl5	
David Larsson, lak03dbo	
Christian Hernvall, ada10ch1	
Jacob Arvidsson, dat11jar	
Carolina Sartorius, dat11csa	
Johan Rönnåker, dat11jro	
Hampus Mauritzon, ada10hma	
Lars Gustafson, ada10lgu	Justeringsperson
Joakim Andersson, ic06ja9	
Christer Andersson, dt07ca5	
Robin Lindberg, tne09rli	
Niklas Welander, dt09nw2	
Christina Schmidt, dt08cs6	
Eric Wall, dic11ewa	
Anton Martinsen, dt09am6	Programmästare
Gustav Orest-Sällberg, dt09go2	
Catarina Sörensen, jur10cso	
Hannes Johansson, adi10hjo	
Erik Alstersjö, adi10eal	
Simon Hillbom, ada10shi	Skattmästare
Jens Gustafson, ada10jgu	
Daniel Lundell, ada10dlu	
Alexander Theofanous, zba08ath	
Tommy Kvant, dt09tk0	
Tobias Johanneson, dt07tj5	
Sofia Mattson, dt07sm5	Revisor
Sanne Bengtsson, ic08sb3	
Erik Hedlund, d00eh	
Axel Kesikangas, dt09ak5	



Per Ahlbom, ada10pah
Mazdak Farzone, dt07mf2

2012-05-12 Efter mat

Närvaro: Jens Elofsson, ic09je3	Sekreterare tillika Propagandamästare
Iulius Borcea, et07ib2 (adjungerad)	ArmuE-ordförande 2008
Sara Gunnarson, ael10sgu (adjungerad)	Ordförande E-sektionen
Tobias Ogard, et09to2 (adjungerad)	ArmuE-ordförande
Per Ahlbom, ada10pah	
Christian Lindgren, dt07cl5	
Albin Rosberg, ie06ar3	
Mats Rydberg, dt08mr7	Studierådsordförande
Cecilia Olsson, adi10col	Industrimästare
Malin Andersson	
Sofia Mattson, dt07sm5	Revisor
Johan Rönnåker, dat11jro	
Jacob Arvidsson, dat11jar	
Caroliina Sartorius, dat11csa	
Christian Hernvall, ada10ch1	
David Larsson, lak03dbo	
Joakim Andersson, ic06ja9	
Lars Gustafson, ada10lgu	
Hampus Mauritzon, ada10hma	
Christer Andersson, dt07ca5	
Gustav Orest Sällberg, dt09go2	
Simon Hillbom, ada10shi	Skattmästare
Peter Seimar, ic09ps1	Källarmästare
Christina Schmidt, dt08cs6	
Niklas Welander, dt09nw2	
Robin Lindberg, tne09rli	
Anton Martinsen, dt09am6	Programmästare
Axel Keskikangas, dt09ak5	
Catarina Sörensen, jur10cso	
Hannes Johansson, adi10hjo	
Erik Alstersjö, adi10eal	
Jens Gustafson, ada10jgu	
Daniel Lundell, ada10dlu	
Alexander Theofanous, zba10ath	
Tommy Kvant, dt09tko	
Erik Hedlund, d00eh	
Carl Cristian Arlock, dt07ca7	
Mazdak Farzone, dt07mf2	
Jonas Svensson, ic09js6	Överphøs
Sanne Bengtsson, ic08sb3	
Tobias Månsson, ic08tm1	Sektionsordförande



Carl Nilsson Nyman, mat10cni
Mattias Eklund, mat10mek
Fredrik Andersson, dt07fa5
Alen Lulic, dat11alu
Tobias Johannesson, dt07tj5

Cafémästare
Talman, Revisor
Valberedningsordförande

- §1 Talman förklarar mötet öppnat Talman Fredrik Andersson förklarade mötet öppnat 17.26.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera
- Iulius Borcea
 - Sara Gunnarson
 - Tobias Ogard
- §4 Val av två justeringspersoner Mötet **beslöt** att välja Lars Gustafson och Mattias Eklund till justeringspersoner.
- §5 Tid för justering av protokoll Mötet **beslöt** att sätta tid för justering av protokoll till 28 april.
- §6 Val av två rösträknare Mötet **beslöt** att välja Mats Rydberg och Simon Hillbom till rösträknare.
- Sofia Mattson kom in i lokalen.
- §7 Föredragningslista Mötet **beslöt** att godkänna föredragningslistan.
- §8 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet för HTM2 2011 med redaktionella ändringar.
- §9 Meddelanden **Sofia Mattson**
Meddelade att det är Corneliusbal på lördag, och det finns eftersläppsbiljetter att köpa på expen. Hon meddelade också att borden i de nya grupprummen kommer bytas ut. Grupprummen vid 11xx-salarna kommer att revonveras under som-



maren.

Lars Gustafson

Meddelade att det är jubileumsfirande nästa vecka, och att biljetter kommer att säljas under veckan.

§10 *Proposition:*
Teknikfokus

Ordförande Tobias Månsson presenterade motionen.

Tobias Johannesson kom in i lokalen.

E-sektionens representanter presenterade sig.

ArmuE-ordförande Tobias Ogard berättade att E-sektionens ambition är att ha en arbetsmarknadsdag. För att lösa det smidigare så vill E-sektionen samarbeta med Datatekniksektionen då sektionerna riktar sig till liknande företag.

Talman Fredrik Andersson öppnar för frågor om motionen.

Joakim Andersson undrade om punkt 2 inte kan leda till att sektionerna tävlar om företag.

Tobias Månsson svarade med att tanken var att skapa en projektgrupp kring Teknikfokus bestående av medlemmar från båda sektionerna, som koordinerar arbetet. Sektionerna kommer tillräckligt bra överrens för att inte börja tävla om dylika saker.

Christina Schmidt undrade vad som händer om sektionerna inte kan enas om ett nytt kontrakt.

Iulius Borcea svarade att namnet Teknikfokus isåfall tillfaller Datatekniksektionen, och att det troligtvis kommer bli två konkurrerande mässor.

Tobias Månsson upplyste om att det finns en ambition att utöka mässan, med arbetet likafördelat mella sektionerna, där E-sektionens BME-program öppnar för en rad nya företag.

Christian Lindgren kritiserade bakgrundsarbetet och efterfrågade en ekonomisk riskkalkyl och tillade att det är inte mötets sak



att detaljstyra projektgruppen då mötets kunskaper angående företagskontakt inte överstiger den av ArmuE och Industrimästeriet.

Tobias Månsson svarade med att Teknikfokus har årligen, sedan åtminstone 2007, dragit in ca. 100 000 kr. och kommer i år att landa på 150-200 000 kr.

Målet är att i ett samarbete ska mässan dra in 200 000 så att båda sektionerna får 100 000 kr. Ambitionen är att bredda mässan till minst 30 företag.

Christian Lindgren frågade vad den nuvarande flaskhalsen för mässans storlek är.

Tobias Månsson svarade att det främst är lokaler, och om båda sektionerna går ihop så är det mycket möjligt att det gamla biblioteket kan nyttjas. Även antalet funktionärer, då café- och sexmästeriet jobbade väldigt hårt under hela dagen, då många funktionärer i dessa mästerier även var företagsvärdar. Detta problem löses om man får in en till sektion, då man får fler jobbare.

Tobias Ogard fyllde i med att de har kontaktat Husprefekt Mats Cedervall om lokalerna, och fick till svar att om båda sektionerna anordnar det tillsammans så är det diskuterbart.

Sanne Bengtsson kommer in i lokalen.

Cecilia Olsson påpekade att om mässan växer kommer den att bli för stor för Datatekniksektionen, och att vi isåfall behöver E-sektionens hjälp.

Niklas Welander frågade om de extra jobbarna måste komma från E-sektionen, och om vi inte istället kunde ta in fler från sektionen.

Erik Hedlund kommer in i lokalen.

Cecilia Olsson svarade att det är bättre att samarbeta sektionerna emellan än att konkurrera om samma företag.

Iulius Borcea fyllde i med att i slutändan så kommer inte företag



få intryck av de enskilda sektionerna, utan av Teknikfokus som helhet.

Fredrik Andersson frågade om inte ägandet av varumärket förändras med hur mässan bedrivs.

Tobias Månsson svarade att äganderätten till varumärket kommer att fördelas enligt arbetsinsats.

Tobias Johanneson frågade hur E-sektionen som helhet ser på ett samarbete.

Tobias Ogard svarade att de uppfattat en önskan om en arbetsmarknadsdag inom sektionen.

Kontraktspunkt nummer 2 och den ekonomiska aspekten diskuterades.

Mats Rydberg yrkar på

att i proposition Teknikfokus i punktlista på sida 1, benämnt kontraktspunkter, stryka punkt 2: "Den sektion som får ett företag till mässan erhåller även en del av den summan."

Christian Lindgren hävdade att styrelsen är kompetent nog att förhandla fram detaljerna i ett kontrakt, och att mötet inte bör göra det.

Mötet **beslöt** att bifalla Mats Rydbergs yrkande.

Christian Lindgren yrkar på

att uppdra åt styrelsen att registrera varumärket Teknikfokus åt D-sektionen

att efter registreringen tillåta styrelsen att ingå samarbete med E-sektionen gällande Teknikfokus

Lars Gustafson hävdade det känns som att uppdelning av företag är ett sätt att säkerställa att E-sektionen arbetar.

Fredrik Andersson uttryckte förvåning över att stämning är så annorlunda mot den 2009, då situationen inte är så annorlunda. Teknikfokus nisch är att det är en mindre mässa, och att det är



bättre att ha två mindre mässor än att ha en stor. Samarbeta mellan sektionerna fungerar generellt dåligt och oftast är det omväxlande en sektion som gör det mesta arbetet, och det går väldigt snabbt att förstöra ett varumärke.

Sofia Mattson svarade att under Utedischot 2008 var det inga problem med samarbetet mellan sektionerna. Vidare så var mötets inställning 2009 väldigt influerad av det sättet frågan framfördes av dåvarande Industrimästare.

Niklas Welander frågade hur E-sektionen ställer sig till att låta 25 % till D-sektionen stå kvar även efter en längre tidsperiod.

Iulius Borcea svarade att det är med pga. det finns kostnader som Datatekniksektionen har tagit, materialinköp mm., som ska avskrivras. I framtiden kommer dessa kostnader att delas mellan de båda sektionerna.

Niklas Welander påpekade att det är D som drar i mässan och E som vill in.

Iulius Borcea upplyste att E-sektionen var de som startade mässan en gång i tiden.

Fredrik Andersson sade att det är en bra idé att registrera varumärket, då D har byggt upp det. Vidare så verkar mötet tro att sektionen har mycket mer pengar än den egentligen har. Det finns ingenting som säger att vi får in fler företag för att vi gör det tillsammans, och att det bör ses i ett längre perspektiv.

Axel Keskikangas påpekade om att mässan går dåligt så är det inte bara ekonomiskt den drabbas, utan det påverkar även varumärket.

Mats Rydberg sade att vi inte är en vinstdrivande organisation, om vi varit det hade vi skruvat ihop mobiltelefoner istället. Sektionens uppgift är att uppfylla studenternas önskningsar.

Daniel Lundell yrkar på streck i debatten.

Mötet **beslöt** att avslå yrkandet.



Talman Fredrik Andersson ajournerade mötet 30 minuter till 19.50.
Mötet återupptogs 19.57.

Jens Gustafson undrade vad det kostar att varumärkesskydda
Teknikfokus.

Gustav Sällberg svarade att det inte är så enkelt som man tror.

Simon Hillbom svarade att det kostar 2500 för 10 år.

Sara Gunnarsson svarade att F:s f kostar 1600 per 10 år.

Mötet **beslöt** att gå till beslut i Christian Lindgrens yrkande samt
propositionen.

Talman Fredrik Andersson beslöt att mötet röstar separat om
varje att-sats.

Mötet **beslöt** att bifalla den första att-satsen i yrkandet.
Mötet **beslöt** att avslå den andra att-satsen i yrkandet.
Mötet **beslöt** att bifalla de båda att-satserna i propositionen.
Mötet **beslöt** att bifalla det framvaskade förslaget.

E-sektionens representanter tackade för sig och lämnade lokalen.

Följande personer reserverar sig mot beslut gällande att-sats 2:

- Fredrik Andersson
- Christian Lindgren
- Albin Rosberg

Följande personer reserverar mot att-sats 3:

- Fredrik Andersson

§11 Rapport från styrelsen Ordförande Tobias Månsson presenterade bilaga 3.

Studierådsordförande Mats Rydberg presenterade förändringar-
na i LTH:s utbildningsstruktur.



Carl Nilsson Nyman lämnade lokalen.

§12 Sektionens ekonomiska status Skattmästare Simon Hillbom redogjorde för sektionens ekonomi.

Niklas Welander lämnade lokalen.

§13 Verksamhetsberättelse och bokslut för 2011 Skattmästare Emeritus Gustav Sällberg förklarar att bokslutet inte är färdigställt pga. att Utedischot har dragit ut på tiden, då den sista fakturan kom i måndags.

Christian Lindgren frågade vad som saknas i bokslutet respektive verksamhetsberättelsen.

Gustav svarade att det inte kommit in hur mycket E-sektionen sålde biljetter för, och att fakturan för tackfesten från kåren kom i måndags. Verksamhetsberättelsen kan inte han svara för, då det är Ordförande Emeritus Alexander Nässlander som ansvarar för den.

Carl Cristian Arlock meddelade att anledningen till att Alexander Nässlander ej är närvarande på mötet är att han dygnar inför sin inlämningsuppgift i Numerisk Analys.

§14 Revisionsberättelse verksamhetsåret 2011 Bilaga 4 presenterades.

Albin Roserg frågade vilka som räknas som lämpliga medlemmar av 2011 års styrelse.

Revisor Fredrik Andersson svarade att det främst gällde höstens sammansättning.

Carl Cristian Arlock sakupplyste om att han skickade in sin del av verksamhetsberättelsen för ett år sedan. Albin Rosberg fyllde i att det gjorde han också.

Mötet **beslöt** att bifalla yrkanden i bilaga 4.



- §15 Ansvarsfrihet för styrelsen 2011 Punkten bordlades.
- §16 *Proposition* Tid för Höstterminsmöte 1 Ordförande Tobias Månsson presenterade motionen.
- Christer Andersson frågade om, eftersom en stadgeändring föreslås, HTM1 2012 kommer att hållas i september.
- Carl Cristian Arlock tyckte att det låter jättebra med en rimligare tid.
- Mötet **beslöt** att bifalla propositionen.
- §17 *Proposition* Tandemgeneral Programmästare Anton Martinsen presenterade motionen.
- Malin Andersson och Cecilia Olsson lämnade lokalen.
- Carl Cristian Arlock uttryckte åsikten att Anton har en fin frisyr.
- Albin Rosberg frågade om det är nödvändigt att posten väljs under ett sektionsmöte.
- Sofia Mattson lämnade lokalen.
- Albin Rosberg yrkar på
- att** stryka den sista att-satsen i bilaga 6
- Albin Rosberg tyckte att det är onödigt att skriva när det väljs när mandatperioden står definierad.
- Fredrik Andersson påpekade att posten aldrig kommer att till sättas under vårterminsmötet, varför det är onödigt att skriva in det i reglementet.
- Lars Gustafson frågade när planeringen inför Tandem påbörjas.



Carl Nilsson Nyman svarade att i år började den i januari.

Lars Gustafson ifrågasatte varför den ska väljas så lång tid innan.

Anton Martinsen svarade med att det är samma mandatperiod som Programmästare.

Erik Hedlund hävdade att eftersom Tandem är på våren så är det dumt att välja någon på hösten, då Tandem kan glömmas bort.

Anton Martinsen påpekade att det blir mer tid för planering om den väljs under hösten.

Erik Hedlund yrkade

att att-sats 3 i prop. "Tandemgeneral" stryks

Christian Lindgren tyckte att mandatperioden bör behållas som föreslaget, då det blir lättare så.

Christina Schmidt påpekade att om posten tillsätts på våren, som är närmare Tandem, kan återkopplingen mellan åren bli bättre.

Albin Rosberg saklupplyste att ett strykande av att-satsen inte innebär att posten inte kan tillsättas under VTM, eftersom ett sektionmöte kan besluta att gå emot reglementet.

Mats Rydberg tyckte att att-sats 3 inte bör strykas ut propositionen.

Mötet **beslöt** att gå till beslut i de båda yrkanden.

Mötet **beslöt** att bifalla Albin Rosbergs yrkande.

Mötet **beslöt** att avslå Erik Hedlunds yrkande.

Malin Andersson kom in i lokalen.

Talman Fredrik Andersson ställde det framvaskade förslaget mot avslag.

Mötet **beslöt** att bifalla det framvaskade förslaget.



§18 *Motion Propagera
ännu mera*

Ordförande Tobias Månsson presenterade motionen.

Christian Lindgren uttryckte åsikten att argumentet till förändringen är värdelös, men förändringen är välkommen.

Lars Gustafson frågade vad Sekreterare Jens Elofsson tycker om saken.

Jens Elofsson hävdade att hans arbetsuppgifter kommer att vara identiska, namnet spelar således ingen roll.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen.

§19 *Motion DWWW
Servettmotion #10*

Ordförande Tobias Månsson presenterade motionen och styrelsens svar.

Lars Gustafson yrkade

att lägga in punkten 7.8.1 "Motionsindividualism" i stadgarna med innehållet "Alla motioner skall behandlas enskilt och får ej behandlas i klump."

Gustav Sällberg sade att yrkandet har en poäng, men att tramsmotioner är dryga och det är dåligt med så mycket trams.

Christian Lindgren upplyste att det är enkelt att lägga in en motionspunkt på föredragningslistan, och att agerandet är väldigt oansvarigt av DWWW då det ger onödigt jobb till ordföranden.

Albin Rosberg meddelade att alla sektionsmedlemmar får skicka in motioner och dessa ska behandlas, och DWWW:s agerande får tas upp med DWWW.

Christina Schmidt tyckte att stadgeändringar ska motioneras om, inte tas upp genom ändringsyrkanden.

Albin Rosberg hävdade att tramsmotioner kan behandlas individuellt och avlös snabbt.



Mats Rydberg uttryckte önskan om att gå till beslut i frågan.

Talman Fredrik Andersson ställde Lars Gustafsons yrkande mot Servettmotion 10.

Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet.

Talman Fredrik Andersson ställde yrkandet mot avslag.

Mötet **beslöt** att avslå yrkandet.

Följande personer reserverar sig mot beslutet:

- Lars Gustafson
- Hampus Mauritzon
- Albin Rosberg

§20 *Motion DWWW*
övriga motioner

Lars Gustafson förklarade innebörden av Bordsduksmotion #1 .

Christina Schmidt upplyste om att det är dyrare med band.

Christian Lindgren tyckte att motionärerna får närvara på mötet om de vill förtydliga motionen.

Skattmästare Simon Hillbom tyckte att om man har gjort sig förtjänt av en medalj kan man lika gärna sy den själv.

Sekreterare Jens Elofsson hävdade att det är inte mötets sak att tolka en motion, utan det får motionärerna själva göra.

Mötet **beslöt** att avslå alla motioner i klump.

Mötet ajournerades i 5 minuter, till 21:46.

§21 Val enligt stadgar och
reglemente

Valberedningsordförande

Peter Seimar och Alen Lulic kandiderade till Valberedningsordförande.



Peter Seimar lämnade lokalen.

Christer Andersson yrkade på

att tid för presentation begränsas till 10 minuter

att tid för utfrågning begränsas till 15 minuter

Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet.

Överphøs Jonas Svensson kom in i lokalen.

Alen Lulic presenterade sig och utfrågades.

Alen Lulic lämnade lokalen.

Peter Seimar kom in i lokalen.

Peter Seimar presenterade sig och utfrågades.

Mötet **beslöt** att välja Peter Seimar till Valberedningsordförande.

Valberedningsrepresentanter

Per Ahlbom, Alen Lulic och Sanne Bengtsson kandiderade till valberedningsrepresentant.

Klumpen presenterade sig själv.

Mötet **beslöt** att välja klumpen till valberedningsrepresentant.

Industrimästare

Valberedningen nominerade Malin Andersson till Industrimästare.

Malin Andersson presenterade sig och utfrågades.

Malin Andersson lämnade lokalen.



Alen Lulic presenterade valberedningens motivering.

Mötet **beslöt** att välja Malin Andersson till Industrimästare.

Källarmästare

Valberedningen nominerade Robin Lindberg till Källarmästare.

Robin Lindberg presenterade sig och utfrågades.

Mazdak Farzone lämnade lokalen.

Robin Lindberg lämnade lokalen.

Alen Lulic presenterade valberedningens motivering.

Mötet **beslöt** att välja Robin Lindberg till Källarmästare.

Programmästare

Valberedningen nominerade Johan Rönnåker.

Carl Nilsson Nyman kandiderade.

Carl Nilsson Nyman, Hannes Johansson och Erik Alstersjö lämnade lokalen.

Johan Rönnåker presenterade sig och utfrågades.

Joakim Andersson, Erik Hedlund och Johan Rönnåker lämnade lokalen.

Carl Nilsson Nyman kom in i lokalen.

Carl Nilsson Nyman presenterade sig och utfrågades.

Carl Nilsson Nyman och Cecilia Olsson lämnade lokalen.



Niklas Welander kom in i lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Johan Rönnåker till Programmästare.

Studierådsordförande

Valberedningen nominerade Daniel Lundell.

Daniel Lundell presenterade sig och utfrågades.

Daniel Lundell lämnade lokalen.

Alen Lulic presenterade valberedningens motivation.

Mötet **beslöt** att välja Daniel Lundell till Studierådsordförande.

§22 Övrigt

- Christer Andersson meddelade att TLTH:s valberedning har nominerat vakant till en del poster.
- Skattmästare Simon Hillbom meddelade att det är jubileum nästa vecka.
- Industrimästare Electus Malin Andersson manade massorna att anmäla sig till Teknikfokustackfesten.
- Överphøs Jonas Svensson meddelade att antalet anmälda till Datateknik och InfoCom har ökat markant från föregående år.
- Studierådsordförande Mats Rydberg meddelade att antalet antagna till Datateknik och InfoCom 2012 kommer att minska med 5 % från föregående år.

§23 TFMA

Mötets talman Fredrik Andersson förklarade mötet avslutat klockan 00.37.



Vid protokollet

Justeras

Justeras

Justeras

Jens Elofsson
Sekreterare

Fredrik Andersson
Talman

Lars Gustafson

Mattias Eklund